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Abstract (en)
[origin: WO8102425A1] This invention concerns the use of inducible promoter sequences in the production of elevated amounts of proteinaceous
and other materials by transformed eucaryotic cells. Eucaryotic cells which have been cotransformed with a gene coding for a desired proteinaceous
material such as insulin, antibody or interferon protein, linked with an inducible promoter sequence and introduced into an appropriate cell will, in
the presence of an inducing agent, produce elevated quantities of desired protein or other material. This approach can additionally be used with
gene amplification techniques to produce extremely high amounts of desired proteinaceous or other materials. This invention also provides methods
for the therapeutic treatment of genetically defective eucaryotic cells and of persons suffering from genetically-based diseases or ilinesses such as
sickle cell anemia.

Abstract (fr)
Utilisation de sequences d'activation pouvant etre induites dans la production de quantites elevees de materiaux proteiques et autres a I'aide de
cellules eucaryotiques transformees. Des cellules eucaryotiques qui ont ete transformees avec codage d'un facteur d'heredite pour un materiau
proteique desire tel que l'insuline, un anticorps ou une proteine interferon, liee a une sequence d'activation pouvant etre induite et introduite dans
une cellule appropriee produiront, en presence d'un agent d'induction, des quantites elevees d'une proteine desiree ou autre materiau. Cette
methode peut aussi etre utilisee avec des techniques d'amplification genetique pour produire des quantites extremement elevees de materiaux
proteiques desires ou autres materiaux. Cette invention fournit aussi des procedes pour le traitement therapeutique de cellules eucaryotiques
genetiquement defectueuses et de personnes souffrant de maladies d'origine genetique telles que I'anemie a hematie falsiforme.
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